
PROTOKÓŁ NR 62/2022

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 25 lipca 2022 roku.
Posiedzenie komisji trwało 1100 
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Agnieszka Londzin,
2. Edyta Grześkiewicz,
3. Małgorzata Kiedrzyńska,
4. Marek Banasiak,
5. Marek Pasoń,
6. Wiktor Oleśkiewicz

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
Przebieg posiedzenia komisji.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Grzegorz Wójcik, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wypracowanie stanowiska do projektu ustawy o usprawnieniu procesu 

inwestycyjnego Centralnego Portu Komunikacyjnego.
3. Sprawy bieżące.
4. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Wójcik wystąpił z zapytaniem do członków 
Komisji, czy zgłaszają propozycje zmian do porządku posiedzenia. W związku 
z brakiem propozycji zmian w porządku posiedzenia przystąpiono do pracy.

Ad.2 Wypracowanie stanowiska do projektu ustawy o usprawnieniu procesu 
inwestycyjnego Centralnego Portu Komunikacyjnego.

Komisja zapoznała się z przedmiotowym materiałem.
Radny Marcinkiewicz wyraził sprzeciw dotyczący budowy Centralnego Portu 
Komunikacyjnego przechodzącego przez miejscowość Guzowatka z powodu braku 
szczegółowych ustaleń przebiegu trasy.

Ad. 3 Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących głos zabrał Pan Andrzej Marcinkiewicz dot. postępowania pn. 
utwardzenie drogi gminnej wewnętrznej dz. ew. nr 242 w miejscowości Guzowatka 
w ramach zadania inwestycyjnego Budowa drogi nr 242 i nr 222 w kostce brukowej 
razem z odwodnieniem. Temat dalszej dyskusji nad powyższym zadaniem został 
przełożony na najbliższe posiedzenie komisji.
Pan Krzysztof Kłębek poruszył temat wodociągu w miejscowości Karolew. Temat 
dalszej dyskusji został przełożony na najbliższe posiedzenie komisji.
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Pan Marek Banasiak zapytał o budowę chodnika ul. Miłej w Trojanach.
Pan Krzysztof Kłębek zadał pytanie dot. zdjętych lamp, gdzie są zainstalowane lub 
gdzie są składowane.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Grzegorz Wójcik, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.
Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1 Wójcik Grzegorz / >
2 Marcinkiewicz Andrzej A —

3 Kłębek Krzysztof
4 Rosa Sławomir
5 Gzowski Adam
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